



Dr. Suzanne Beno is a Paediatric Emergency Medicine Specialist and Medical Director for Trauma at The Hospital for Sick Children. She is the Chair of the Injury Prevention Committee for the Canadian Paediatric Society and liaison to the Council on Injury Violence Poison Prevention at the American Academy of Pediatrics. Dr. Beno's professional focus is the continuing advancement and improvement of both acute paediatric trauma care and injury prevention/control.

La D^{re} Suzanne Beno est spécialiste en médecine d'urgence pédiatrique et directrice médicale du service de traumatologie à l'hôpital pour enfants malades (Hospital for Sick Children). Elle préside le comité de prévention des blessures de la Société canadienne de pédiatrie et assure la liaison avec le Council on Injury Violence Poison Prevention (conseil sur la prévention des blessures et des intoxications) de l'American Academy of Pediatrics. Son objectif professionnel est de continuer à faire progresser et améliorer le traitement des traumatismes aigus en pédiatrie, ainsi que la prévention et le contrôle des blessures.